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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2018/19:168 Konsekvensanalys av kemikalieskatt på skor och kläder

I juli 2017 infördes skatt på kemikalier i elektronik med syftet att ”minska 
förekomst, spridning och exponering av farliga flamskyddsmedel.” 
Utvärderingen, gjord på uppdrag av Svensk Handel, EHL och 
Elektronikbranschen visar att effekten av skatten, ett år efter införandet, är 
mellan 600 och 1 400 förlorade arbetstillfällen i Sverige. Vidare visade 
utredningen att skatteeffekten var 1,3 miljarder i stället som förväntat 2,4 
miljarder. Detta utan att syftet uppfylldes, eftersom den typen av skatter 
resulterar i att kunderna väljer att handla på nätet från utländska leverantörer. 
Detta slår på sikt ut den inhemska elektronikbranschen.

I punkt 35 i januariöverenskommelsen (mellan S, MP, C och L) står det att 
skatt på farliga kemikalier i kläder och skor kommer att införas. 

Därför vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka konsekvensanalyser har gjorts avseende införandet av denna skatt? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


